
Protokół Nr XXI/2016 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 28 czerwca 2016 roku 
 

Otwarcia obrad sesji  dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara.  
Powitał wszystkich zebranych. 
Według listy obecności stwierdził iż obecnych jest 14 radnych, sesja jest władna do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Jarosława Jaworskiego – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Odczytał wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad uchwały: 

1. w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych odcinka drogi wewnętrznej w 
miejscowości Czekaj. 

Głosowanie 
14 głosów – za 
Pan M. Żelezik 
- Komisja Rewizyjna składa wniosek o zabezpieczenie w budżecie gminy środków na 
modernizację oczyszczalni ścieków. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętymi poprawkami: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu gminy Sędziszów za 2015 rok. 
- odczytanie uchwały RIO w Kielcach w sprawie wydania opinii o przedłożonym 
przez Burmistrza Sędziszowa sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2015 rok 
wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. 
- odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu gminy za 2015 
rok, 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sędziszowa z tytułu 
wykonania budżetu gminy za 2015 rok: 
- odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Sędziszowa z tytułu wykonania budżetu gminy za 2015,  
- odczytanie uchwały RIO w Kielcach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sędziszowie w sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Sędziszowa absolutorium za 2015 rok, 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

       9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie od PKP S.A. prawa   
          użytkowania wieczystego nieruchomości. 
     10.Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnością 



           przesyłu. 
     11.Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości z Zasobu Własności  
          Rolnej Skarbu Państwa. 
    12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości z Zasobu Własności  
          Rolnej  Skarbu Państwa. 
    13. Uchwała w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych odcinka drogi wewnętrznej 
          w miejscowości Czekaj. 
    14. Wniosek Komisji Rewizyjnej. 
    15. Uchwała w sprawie zmian w WPF. 
    16. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 
    17. Odpowiedzi na interpelacje. 
    18. Wolne wnioski i dyskusja. 
    19. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 4 
Zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji – nie zgłoszono. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz odczytał sprawozdanie z prac w okresie międzysesyjnym. 
Następnie poinformował o sytuacji po huraganie, zgłoszono do Wojewody stan klęski na 
terenie naszej gminy, na dziś zgłoszonych zostało  4200ha zniszczonych  upraw w 24 
gospodarstwach zniszczenia wynoszą 80% upraw, doszło do uszkodzeń 58 budynków w tym 
35 budynków mieszkalnych  i  9 budynków gospodarskich. 
Tam gdzie była potrzeba wydawaliśmy folie, osuszacze – 2 Komisje wyszły w teren, w 
pierwszej kolejności szacują szkody na budynkach. Nie ma jeszcze decyzji od Wojewody czy 
zostały uruchomione środki na zasiłki jednorazowe. Podziękował za pomoc strażakom 
ochotnikom i PSP . Praca strażaków jest bardzo ważna, bardzo sprawnie udzielano pomocy, 
dojechali wszędzie. Nie wyobrażam sobie gdyby nie było tej pomocy, jeszcze raz w imieniu 
samorządu i Rady Miejskiej bardzo dziękuję.  
Radny W. Tabor 
- mówił Pan że  będzie remontowany przepust w lesie na Pile, czy to jest tam gdzie byliśmy z 
Naczelnikiem? 
Radny J. Strzelec 
- barszcz Sosnowskiego usuwa firma, ja mam to rozumieć czy na  wysypisku również? 
- droga w Mstyczowie – Lipie – Klimontów  skąd się zaczyna? 
Pan Burmistrz 
- wewnątrz my nie robimy, na swoim terenie zrobi właściciel, 
- droga od powiatowej 210 mb asfaltu plus rowy. 
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk 
- czy doszło do  uzgodnień między mieszkańcami a właścicielami odnośnie firmy na Bat. 
Chłopskich, bo tam było dużo zarzutów na uciążliwość jak odpalanie samochodów w nocy,  
palenia opon? 
Pan Burmistrz 
- specjalistyczne instytucje zajmują się tym co jest w ramach ich kompetencji, my tym aby 
doprowadzić do zgodności  z mpzp a to co rzeczywiście jest na działce. Praktycznie od 
2000/02 roku już funkcjonowało, nie było ujęte w zakładzie uzgodnień dokumentacji w 
Jędrzejowie. Plan zagospodarowania przestrzennego jest od 2010 roku, projektant który robił 
mpzp tego nie zweryfikował, wziął mapy które jakby powinny odzwierciedlać rzeczywistość  



i tam został nałożony teren ochronny zalewowy. Od 2002 roku teren jest przeznaczony pod 
zabudowę mieszkaniową i usługową. Chcemy aby Studium które robimy zaktualizowało stan 
jaki był w 2002, bo trudno żeby ktoś przeniósł firmę którą prowadzi od kilkunastu lat, wg nas 
nie wolno właścicielowi dalej ingerować w kolejne działki bo jest to niezgodne z mpzp. 
Ma przyjść z propozycją dla p. Górnikowskiego aby dopracować relacje tak aby 
przedsiębiorca mógł funkcjonować i żeby nie było uciążliwości dla ludzi. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- czy jest protokół z kontroli, od 2010 roku są łąki zalewowe, dziwi mnie fakt iż,  pomimo że 
zasypał pół łąki Komisja nie stwierdziła niezgodności z mpzp.  
Pan Burmistrz 
- nie ma jeszcze protokołu, RDOŚ  rozpatrywała pod kątem ochrony środowiska, pod kątem 
planistycznym teraz my musimy doprowadzić to takiego stanu jak prawo przewiduje. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- no właśnie żeby było zgodnie z prawem to powinien zapoznać się z naszymi dokumentami, 
żeby wiedzieć gdzie są łąki zalewowe a gdzie teren przemysłowy. 
Ad. 6 
Radny W. Tabor 
- kiedy firma p. Rokickiego dokończy remont drogi między Palko – a przejazd Gniewięcin, 
- zamulony rów w Gniewięcinie od lasu sielskiego k/Młynarski, 
- uszkodzony przepust przy świetlicy w Gniewięcinie łącznie ze ściankami rowu, 
- zapadnięta droga w obrębie skrzyżowanie Gniewięcin – Krężoły, 
- na strzelnicy gałęzie już się nie mieszczą, należy je wepchnąć do środka bo sięgają połowy 
drogi. 
Radny N. Jawor 
- mieszkańcy Zielonek proszą o obcięcie gałęzi przy drodze obok byłej szkoły i usunięcie 1 
uschniętego drzewa – kombajny nie mogą przejechać, 
- co z rowami w Zielonkach, miały być od strony Kazin przez całą wieś? 
- w Boleścicach na krzyżówce niedokładnie wycięto krzaki, słaba widoczność, 
- Boleścice od strony Zapusty wstawić znak „Stop”. 
Radna A. Konieczna 
- popieram interpelację o wstawienie znaku, bo tam nie widać że jest droga powiatowa, 
- kiedy będzie zamontowana krata przy kościele? 
- należałoby się przyjrzeć sytuacji tego pana naprzeciwko remizy w Krzcięcicach, przy 
chodniku przydałaby się kratka  bo cała woda wpływa na jego posesję i do garażu. Ludzie 
uważają że te kratki są za małe w stosunku do ukształtowania tereny i ilości wody jaka 
spływa.  
- zrobiono remont drogi z funduszu sołeckiego w Krzcięcicach sosny zajmują pół drogi, dalej 
na przedłużeniu tej drogi k/Grad też jest problem bo jest posesja bardzo zarośnięta na zakręcie 
brak widoczności. 
Radny J. Strzelec 
- moje interpelacje z kilku sesji nadal nie zrealizowane: 
- ponawiam sprawę odnowienia znaku k/szkoły w Mstyczowie, 
- k/Urbańskiego w Białowieży nadal nie zrobione, dziura w drodze, 
- Podlesie p. Gajos duży hodowca trzody nie może dojechać, wykopać rów od p. Domagała 
kierunek Łany i odprowadzić tą wodę, 
- w Przełaju od p. Gajos miało być zrobione z funduszu sołeckiego, 
- między posesjami Roman – Kurdek po 3 latach od wykonania nie ma drogi, jest zniszczona, 
- wyczyścić działkę gminną w Przełaju bo jest zaniedbana, 
- czy będzie robiona droga za torami w Mstyczowie? 



- zrobiono drogę k/Osuch ale na końcu teren nie utwardzony, śmieciarka nie ma gdzie 
zawrócić, 
- jaka długość odcinka drogi od Przełaja do Czepca, Pan mówił że 1700m a teraz 1500m? 
Pan Burmistrz 
- od początku tyle samo łącznie 1500m. 
Radny R. Dębicki 
- na jakim etapie jest sprawa Strefy Ekonomicznej terenu na Sosnowcu, co z inwestorem czy 
się wycofał? 
- co z inwestorem na tereny przy LHS, miała być rozbudowa bazy czy są jakieś rokowania? 
Co z terenem po drugiej stronie drogi podobno jest inwestor, jakie są plany?  
- czy w ramach remontów siedlisk możliwe jest wykonanie nowych ławek  na placu zabaw 
przy PGR? 
- sprawa Komisji u p. Górnikowskiego, jeśli mieszkańcy mówią prawdę i tam są źródła to 
trzeba zrobić badania hydrologiczne, naruszenie stanu wodnego terenu może spowodować, że 
rzeczka zacznie podmywać skarpę gdzie są domy a wysypywanie ziemi na taki teren może do 
tego doprowadzić. 
Radny R. Dobrowolski 
- mieszkańcy ulic Kościuszki i Kolejowej pytają czy da się wyremontować plac zabaw przy 
SP Nr 1 i doprowadzić do takiego stanu aby mieszkańcy mogli z niego korzystać? 
Radny M. Żelezik 
- w marcu zgłaszałem ok. 25 interpelacji, praktycznie nic nie zostało zrobione, wiem że część 
zależy od ZDP a nie od Pana, przypominam następujące sprawy: 
1) Bugaj w kierunku p. Bratek droga popękana na dł. 25m szerokości 0,5m, trzeba od nowa 
zalać asfaltem, 
2) Krzelów zakręt z prawej strony w kierunku Sędziszowa koło obiektu  pałacowo parkowego  
całe pobocze dziurawe, dowieźć kamienia i uwałować, 
3) Krzelów przy wyjeździe ze stawów podciąć gałęzie podciąć gałęzie po obu stronach bo 
brak widoczności, 
4) Czekaj oświetlenie w kierunku lasu, była planowana linia do obiektu właściciel zrobił sam, 
to teraz proponuję założyć 2-3 lampy na istniejących słupach. 
Pan Burmistrz 
- to jest inwestycja, potrzebny jest projekt i pozwolenie. 
Radny M. Żelezik 
5) wyciąć gałęzie pod górkę koło krzyża i przy posesji Grażyny Krzosy, 
6) usunąć zapadlisko przy posesji Kornalskich w Marianowie, 
7) krzyżówka dołożyć na zakręcie kamienia na poboczu bo duże samochody wpadają do 
rowu, 
8) Swaryszów zakręt Kozińskiego – Cieśliński brak rowu, jest tam konieczny, 
9) Tarnawa droga wjazdowa do Szałasu jak szerokość, jedni mówią 6m inni że 11m proszę 
uściślić? 
10) Tarnawa przeznaczono 1000zł z funduszu sołeckiego na odnowienie krzyża kiedy będzie 
zrobione? 
11) przypominam o czyszczeniu strumyka w Tarnawie i poprawienie mostka, przeznaczono 
środki z funduszu sołeckiego. 
Radny Z. Adamski 
- niedziela pokazała swoje, zgłaszałem kratę u p. Kot po drugiej stronie Gniewięcińskiej 
pojedziemy i sprawdzimy jak zdała egzamin ? Trzeba te kratki robić solidnie , tam jest dużo 
wybetonowanego placu i cała woda spływa, zalało wszystkie garaże, 



- przyjechaliśmy w niedzielę kratki ściekowe na Dworcowej zalane żadna nie była drożna, 
zalało Dworzec, dalej koło Pasażu zalało, wszystko zarośnięte, zaśmiecone kto odpowiada za 
rowy w centrum, k/Lewiatana ciągle wybija nie ma odpływu, 
- podciąć drzewa zasłaniające lampy uliczne, Pajęcki, Porada i Piątek w górę ul. Polnej, 
- most w Rynku niedługo się przewróci, po ostatniej nawałnicy wyrwało dziurę, kto to będzie 
naprawiał? 
- kiedy będzie równiarka na naszym terenie poprawiać drogi, 
- na placu zabaw przy Klonowej nie ma ławek, jak można było projektować plac nie planując 
ani jednej ławki. 
Radny Z. Gładki 
- mieszkańcy  Sosnowca zgłaszają bardzo duże straty w uprawach, 
- w Pawłowicach zarośnięta droga powiatowa, zgłaszam od lat, tam trzeba systematycznie 
wycinać, 
- Łowinia przy powiatowej do Trzcińca kierunek świetlica brakuje 200m rowu przynajmniej 
po jednej stronie,  w niedzielę wymuliło wszystko na drogę, 
- na drodze powiatowej Łowinia – Sędziszów wzmożony ruch, TIR-y niszczą nawierzchnię, 
cieszymy się że mamy nową drogę ale to kosztuje, tworzą się już zapadliska. Na przyszłość 
trzeba myśleć o odbudowie tego odcinka. 
Radny J. Strzelec 
- Panie Burmistrzu chodzi o energię elektryczną, gdy jest awaria nie można się dodzwonić do 
Rejonu Energetycznego, tak nie może być, tylko  Burmistrz może interweniować bo nikt nie 
odbiera. W jakim państwie my żyjemy, co nam zabezpiecza. 
Radny J. Jaworski 
- ta niedziela pokazała jaka jest siła żywiołu ale były to ekstremalne warunki, nie dało się 
zebrać wody, 
- wędkarze zgłaszają chęć zagospodarowania po sezonie dużego zbiornika, pytają czy jest 
taka możliwość, określić warunki korzystania. 
- nie odbył się Festiwal Ludowy, czy są jakieś decyzje w tej sprawie? 
Pani Sekretarz 
- podjęliśmy decyzję o powtórzeniu 17 lipca, same występy kapel. Jutro o 1400 mamy na 
Bazie TKR spotkanie ze  wszystkimi KGW, które miały stoiska. 
Koła poniosły straty zniszczone produkty, namioty, parasole z SEFAKO. 
Pan Burmistrz 
- Krajowa i Świętokrzyska Izba Rolnicza będą organizować promocję wyrobów drobiowych, 
będzie festyn z konkursami i zabawami, my chcemy tylko aby wystąpiły kapele jeśli zechcą. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał pismo od Starosty Jędrzejowskiego z apelem o pomoc finansową na zakup protezy 
dla p. Antoniego Treli – pismo w załączeniu. Kto ma życzenie to po sesji zbierzemy pieniądze 
i dokonamy wpłaty. 
Ad. 7 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 
wykonania budżetu gminy Sędziszów za 2015 rok. 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę RIO w Kielcach w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez 
Burmistrza Sędziszowa sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2015 rok wraz z 
informacją o stanie mienia komunalnego. 
W bieżącym roku każda czynność w USC i ewidencji działalności została wyceniona tak że 
pieniędzy będziemy mieć o połowę mniej. 
Radny M. Żelezik 
- odczytał opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu gminy za 2015 rok, 



Pan Przewodniczący 
- duże pieniądze przeznaczamy na drogi, trzeba dalej tak trzymać aby sieć dróg i chodników 
była coraz lepsza. 
Radny M. Żelezik 
- poprosił Panią Skarbnik o wyjaśnienie kwoty 17.000zł przekroczenie wydatków na zadania 
zlecone przez administrację rządową, czy gdybyśmy poszli do Sądu to czy jest fizyczna 
możliwość wygrania. 
Pani Skarbnik 
- mówiłam że RIO nas poucza ale czy jest sens sądzić się z Wojewodą gdy dostajemy setki 
tysięcy na różne zadania, uważam że nie wypada. 
Pani Sekretarz 
- ten temat był poruszany na Forum Sekretarz, nie jesteśmy wyjątkiem, są gminy i powiaty 
które kieruję sprawy do Sądu, generalnie nikomu Wojewoda nie daje wystarczających 
środków na zadania zlecone, nigdy nie zrekompensowano gminom  tyle ile potrzeba. Wycena 
1 pkt polega na tym np. przychodzi ktoś do p. Chyla zarejestrować działalność gospodarczą 
wycenili tą czynność  na 10 minut a ona zanim wytłumaczy, zanim osoba wypełni 
dokumenty, ona powie jakie działania następne trzeba podjąć to często trwa do 3 godzin. 
Pan Burmistrz 
- jesteśmy jedną z kilku gmin, która wystąpiła o dodatkowe środki, przez ostatnie dostaliśmy 
2 razy po 30.000zł i po zamknięciu półrocza zrobimy to samo, bo dopiero wtedy 
Wojewodowie mogą ruszyć rezerwy. 
Pani Sekretarz 
- od 1 lipca Kodeks Wyborczy nakazuje  na wybory kupić przezroczyste urny, na spotkaniu 
podaliśmy ile osób głosuje o jakiej pojemności urny są nam potrzebne  i uważałam że 
dostaniemy, a oni wycenili np. oferta była na 1500zł a dostaniemy 850zł. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 15 głosów – za             uchwała Nr XXI/138/2016 
Ad. 8 
Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sędziszowa z tytułu wykonania 
budżetu gminy za 2015 rok: 
Radny M. Żelezik 
- odczytał wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Sędziszowa 
z tytułu wykonania budżetu gminy za 2015,  
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę RIO w Kielcach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Sędziszowie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Sędziszowa absolutorium 
za 2015 rok, 
- jeśli RIO pozytywnie zaopiniowało wniosek o udzielenie absolutorium i Komisja 
pozytywnie to należy Burmistrzowi życzyć dalszych sukcesów. Wszyscy jesteśmy 
zadowoleni z kolektorów słonecznych ale chcielibyśmy jeszcze skorzystać z fotowoltaiki. 
Radny J. Strzelec 
- to są tylko opinie, to kto jest odpowiedzialny za budżet żeby mógł Burmistrza zapytać? 
Pani Skarbnik 
- za budżet odpowiedzialny jest Burmistrz. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę o udzieleniu Burmistrzowi absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu gminy za 2015 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za                               uchwała Nr XXI/139/2016 



Pan Burmistrz 
- podziękował Radzie za udzielenie absolutorium, nasza codzienna współpraca pokazuje że 
nie są to łatwe tematy. W samorządzie trzeba patrzeć od góry aby wszystko było spójne ze 
sobą. Spieramy się ale to ma służyć ludziom,  w naszym odbiorze robimy wszystko żeby 
nasze działania były skuteczne, żeby był zrównoważony rozwój w zakresie gospodarki, 
infrastruktury, oświaty, kultury, sportu, środowiska , aby pieniędzy wystarczyło w każdej 
dziedzinie życia. Deklaruję że dopóki ja będę decydował to każde działanie będzie 
poprzedzone racjonalnym spojrzeniem na temat, proszę o zaufanie do wielu działań. Idziemy 
w kierunku rozwoju gminy przy maksymalnym wykorzystaniu czego się da i skąd się da, to 
był rok przygotowań do tego co robimy w tym roku. podziękował swoim współpracownikom, 
jeśli chce się dobrze wykonywać  pracę samorządową to trzeba się poświęcić. Podziękował 
jednostkom organizacyjnym, sołtysom, organizacjom społecznym, przedsiębiorcom za 
wspieranie, zakładom pracy w swoim imieniu jak Państwa dziękujemy za współpracę i klimat 
który tworzymy. Wiele osób z wielkich pozycji światowych przyjeżdża, wystarczy że ma 
jeden kontakt z nami już się przywiązuje do tego samorządu i wraca to znaczy że nas lubią i 
to powinno nas cieszyć. Żyjemy w takich czasach że zdecydowana większość chce tu i teraz  
mieć wszystkie problemy  rozwiązane, co pokazała ta niedziela, gdy przemieszczaliśmy się 
po terenie całej gminy,  część osób wręcz żądała wykonania np. pokrycia dachu. Musimy się 
uodpornić na takie działania .Nie widzę takiej pomocy sąsiedzkiej, wzajemnego uzupełniania 
się  i wspierania, tam gdzie są starsze i samotne osoby to trzeba pomóc. Jako ta służba 
publiczna musimy być przygotowani że  ludziom w zagrożeniach musimy pomagać. Nie 
wiem jaki będzie odzew Państwa, Wojewody na zgłoszone zniszczenia, myślę że jakieś 
środki na te największe zniszczenia dostaniemy. Jeszcze raz dziękuję i życzę sobie i Państwu 
dalszej dobrej wzajemnej współpracy. 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie od PKP S.A. prawa   
użytkowania wieczystego nieruchomości. 
Głosowanie 
13 głosów – za                     uchwała Nr XXI/140/2016 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnością 
przesyłu. 
Głosowanie 
15 głosów – za                      uchwała Nr XXI/141/2016 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości z Zasobu 
Własności Rolnej Skarbu Państwa. 
Głosowanie 
15 głosów – za                      uchwała Nr XXI/142/2016 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości z Zasobu 
Własności Rolnej  Skarbu Państwa. 
Głosowanie 
15 głosów – za                      uchwała Nr XXI/143/2016 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 



- odczytał uchwałę w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych odcinka drogi 
wewnętrznej w miejscowości Czekaj. 
Głosowanie 
15 głosów – za                      uchwała Nr XXI/144/2016 
Ad. 14 
Radny M. Żelezik 
- odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej: 

1.  Oczyszczalnia mechaniczno – biologiczna wymaga modernizacji (zmiana 
technologii) pod kątem osiągnięcia redukcji zanieczyszczeń określonych w 
pozwoleniu wodno prawnym – należy zabezpieczyć środki finansowe na 
wykonanie tego zadania. 

Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 15 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w WPF na lata 2016 - 2028. 
Głosowanie 
15 głosów – za                      uchwała Nr XXI/145/2016 
Ad. 16 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za                      uchwała Nr XXI/146/2016 
Ad. 17 
Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
Radny W. Tabor – droga od PALKO zakres technologiczny został wykonany, droga jest 
przejezdna na całej długości, 
Radny J. Jaworski 
- jest mało zagęszczone sam gruby kamień i jest luźno, trzeba zagęścić drobnym. 
Pan Burmistrz 
Radny W. Tabor – zamulenia sprawdzimy i będziemy usuwać, przepust w Gniewięcinie przy 
świetlicy również, 
- gałęzie na strzelnicy ZUK poprawi, mam nadzieję że w niedługim czasie zostaną zabrane, 
Radny N. Jawor – przycinki będą robione na bieżąco, 
- rowy w Zielonkach, w bieżącym roku nie będzie, przy remoncie generalnym wiaduktu ma 
być poprawiona droga przez Zielonki plus odwodnienie w 2017 roku, takie są plany, 
- o ustawienie znaku „Stop” zwrócimy się do Komisji Ruchu Drogowego. 
Radna A. Konieczna – krata przy remizie w Krzcięcicach jesteśmy umówieni że my 
zakupimy a oni zamontują przy pracach które trwają, żeby nie zalewało tego mieszkańca, 
- ZDP ma zaplanowany krawężnik aby oddzielić parking od drogi, nie wiem kiedy bo wolno 
te prace wykonują, termin zakończenia zadania  jest do 15 lipca br. Przy ul. Kościuszki 
schody to zejście też trzeba zrobić,   teraz widać jak woda wymuliła. 
- gałęzie przy drodze do cmentarza wytniemy, 
Radny J. Strzelec – długość drogi Przełaj 1050m i 470m od mostka w kierunku Czepca tak 
było podawane, tej drogi w tym roku w ogóle miało nie być, my dokładamy 100tys. 
Radny J. Strzelec 
- nie tylko na Przełaj Pan dokłada do dróg, na 2017 rok jest plan co będzie robione. 
Pan Burmistrz 
Radny J. Strzelec – tam będzie robione łącznie z rowem, jest to dodatkowe zadanie, 
- znak w Mstyczowie poprawimy, 



- dziura k/Urbańskiego w Białowieży zostanie załatana,  
- będę prosił o wykopanie rowu i odprowadzenie wody,  
- zadanie z funduszu sołeckiego będzie realizowane,  
- działkę gminną posprzątamy, 
- pracownicy z wydziału BRI podjadą i sprawdzą drogę k/ Kurdek,  
- jutro przekazujemy wykonawcy drogę, tą która ma być zrobiona do końca sierpnia, 
- podłączenie energii do J. Capek za duży odcinek ok. 200m teraz nie będziemy robić 
ujmiemy na następny rok, zrobimy jako 1 pkt naświetleniowy tak jak robimy to teraz na 
Czepcu, 
- drogę przy p. Osuch musimy sprawdzić. 
Radny R. Dębicki – jeśli będę miał informacje sprawdzone dotyczące Strefy Ekonomicznej to 
podam, czekamy na decyzję Rady Ministrów, poprzedni inwestor nawiązał kontakt,  ma się z 
nami spotkać gdybyśmy do końca czerwca mieli decyzję że będzie  strefa, 
- rozwój bazy przy LHS – 63 ha i 11 ha, wszystko zależy od tego czy inwestor zechce wejść, 
tam był teren R ale po 10 latach staje się RS to jest problem bo wyłączenie spod zalesienia to 
koszt ok. 2mln, teraz wszystko w rękach inwestora czy zechce wejść. 
Radny R. Dębicki 
- rozumiem że obowiązuje tajemnica handlowa ale ludzie mówią różne rzeczy, dobrze byłoby 
wiedzieć kto i co będzie robił. 
Pan Burmistrz 
- na pewno nie kto,  mogę tylko powiedzieć że ma powstać terminal przeładunkowy paliw nic 
więcej, tak jak było w planach, taki jakich jest wiele w Europie. 
Radny R. Dębicki 
- rozumiem że ten terminal będzie połączony z linią kolejową i drogową? 
Pan Burmistrz 
-  w tej chwili projekty bocznicy wykonuje  LHS a projekty przejścia przez drogę, podałem 
im kontakt do firmy z Wrocławia i  Centrum Realizacji Inwestycji w Krakowie. 
- siedziska na ławki przy PGR zrobimy, 
- sprawa p. Górnikowskiego Komisja z RDOŚ nie stwierdziła zagrożenia dla środowiska. 
Radny R. Dębicki 
- jestem przekonany, że nie zrobili badań rzetelnie, mapy hydrologiczne są stare, to jest tylko 
moja sugestia aby zrobić badania. 
Pan Burmistrz 
- jestem pewien że nie ma zagrożenia ale on nie może zasypywać i rozdrażniać ludzi. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- zasypuje łąkę i twierdzi, że będzie budował plac zabaw. 
Radny R. Dobrowolski – sprawę remontu placu zabaw przy szkole zgłosimy nowemu 
dyrektorowi. 
Radny M. Żelezik – to co było po naszej stronie zrobiliśmy, 
- sprawa zakrętu w Krzelowie była uzgodniona z ZDP, że będzie w asfalcie, 
- ostatnio uzgodniliśmy że ma być poszerzenia na Klimontowskiej, ale jak usłyszeli o 
asfaltowaniu łuków to twierdzą, że nic więcej nie będą robić.  
Odpowiedzi na pozostałe interpelacje udzielimy na piśmie. 
Radny Z. Adamski – krata k/Kota jest, pojedziemy jeszcze raz na wizję i sprawdzimy, 
- kratki ściekowe przy gwałtownej ulewie nie odbierały wody, 
- zgłosimy gdzie lampy są zasłonięte przez gałęzie. 
- będzie wykonane wzmocnienie mostu w Rynku. 
Radny Z. Adamski 
- jeszcze jedna lampa przy posesji p. Stradomski, tam obrócić lampę. 
Radny N. Jawor 



- przypominam o lampie w Boleścicach przy moście. 
Pan Burmistrz 
Radny Z. Gładki – krzaki w Pawłowicach będziemy wycinać, 
- nawierzchnię będziemy naprawiać. 
Radny Z. Adamski – wystąpimy do ZDP o czyszczenie rowu przy Pasażu. 
Radny J. Jaworski – to jest trudny temat, możemy indywidualnie rozmawiać, boimy się 
pozwolić korzystać wędkarzom z dużego zbiornika aby nie było zanieczyszczeń bo wodę 
ciągle musimy badać. 
Ad 18 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informację Komisji Inwentaryzacyjnej o zaakceptowanie karty i spisu 
inwentaryzacyjnego nieruchomości będącej w zarządzie Urzędu Miejskiego, przeznaczonej 
do komunalizacji z mocy prawa: 
Karta i spis obejmują nieruchomości :  

1) Rynek i plac zabaw 
2) Działki przy Kościele pw. Św. Brata Alberta. 

- zebraliśmy pieniądze dla p. Antoniego Trela w kwocie 870zł, przekażemy na konto. 
Radny Z. Adamski 
- żeby teraz z wnioskami po ostatniej nawałnicy nie było tak jak było ze suszą, że  
ludzie się nie zakwalifikują. 
Pani Sekretarz 
- to jak pracuje Komisja stanowią przepisy zawarte w zarządzeniu Wojewody 
Świętokrzyskiego, my idziemy wg tych przepisów, zasady będą takie same jak przy 
suszy. Prosimy o podawanie danych na piśmie. Burmistrz powołał Komisję, która 
jedzie w teren sprawdza i przygotowuje protokół wg wzoru. Będzie to określone 
procentowo i nie wszystkim będzie się należało. Zasady i kontakty  są podane na 
stronie internetowej. Mamy obowiązek dojechać do każdego w ciągu 10 dni. 
Pan Przewodniczący 
- od lat mówimy że drobne sprawy dotyczące oświetlenia zgłaszamy indywidualnie do 
pracownika a nie na sesji robić pokaz. 
Radny J. Strzelec 
- co mam powiedzieć ludziom w sprawie rowu na Podlesiu? 
Pan Burmistrz 
- myślę że będzie wykonane przez ZDP. 
Ad. 19 
Przewodniczący zamknął obrady XXI sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie VII kadencji. 
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